

No. 6791. INTERNATIONAL COFFEE AGREEMENT, 1962. DONE AT NEW YORK, ON 28 SEPTEMBER 1962¹

N° 6791. ACCORD INTERNATIONAL DE 1962 SUR LE CAFÉ. FAIT À NEW YORK, LE 28 SEPTEMBRE 1962¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

2 November 1965

CZECHOSLOVAKIA

The note accompanying the instrument of accession contains the following statement :

"As to the provision of Article 47, paragraph 3 of the Agreement, the Permanent Representative of the Czechoslovak Socialist Republic would appreciate it if the members of the Organization were informed that the above provision of the Agreement cannot be interpreted as applicable to the operations of the monopoly of foreign trade and internal trade conditions which are an integral part of the economic and legal system of the Czechoslovak Socialist Republic."

ADHÉSION

Instrument déposé le:

2 novembre 1965

TCHÉCOSLOVAQUIE

La note accompagnant l'instrument d'adhésion renferme la déclaration suivante :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Pour ce qui est des dispositions du paragraphe 3 de l'article 47 de l'Accord, le Représentant permanent de la République socialiste tchécoslovaque vous serait obligé de bien vouloir faire savoir aux États Membres de l'Organisation que lesdites dispositions de l'Accord ne peuvent être interprétées comme s'appliquant aux opérations du monopole du commerce extérieur ni à certaines modalités du commerce intérieur qui font partie intégrante du système économique et juridique de la République socialiste tchécoslovaque.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 469, p. 169; for subsequent actions relating to this Agreement, see Annex A in volumes 470, 471, 472, 473, 474, 479, 480, 483, 484, 492, 501, 506, 507, 509, 510, 515, 518, 519, 521 and 541.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 469, p. 169; pour tous faits ultérieurs intéressant cet Accord, voir l'Annexe A des volumes 470, 471, 472, 473, 474, 479, 480, 483, 484, 492, 501, 506, 507, 509, 510, 515, 518, 519, 521 et 541.